
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové,  
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 25. února 2014 
 
 
Přítomni:  Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Olga Blažková, Ing. Martina Tylčerová,  
                 Doc. Ing. Marian Marschalko, PhD., JUDr. Eva Kafková, PaedDr. Aleš Koutný 
 
Hosté: Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
            
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Seznámení s aktivitami uskutečněnými v 1. pololetí 
3. Projednání návrhu rozpočtu a Zprávy o činnosti a plnění úkolů za rok 2013 
4. Seznámení s kontrolou z ČŠI 
5. Seznámení se změnou Provozního řádu školní jídelny 
6. Přijímací řízení – jednotné PZ v MSK 
7. Pokračující proces oborové optimalizace 
8. Volby do Školské rady při GOH v příštím školním roce 

 
 
ad 1: 

Předsedkyně školské rady zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který byl 

přijat. 

ad 2: 

Ředitelka školy seznámila přítomné s aktivitami školy, které proběhly v 1. pololetí školního 

roku. 

ad 3: 

Členové školské rady byli seznámeni s návrhem rozpočtu na rok 2014 a s výsledkem 

hospodaření za rok 2013. 

ad 4: 

V únoru 2014 proběhla na našem gymnáziu kontrola ČŠI. Inspektoři se zaměřili na 

pedagogickou dokumentaci, hospodaření školy, dále provedli hospitace ve vyučovacích 

hodinách u některých učitelů a sešli se se zástupci studentské rady. Kontrola sledovala také 

naplněnost „spotřebního koše“ a neoprávněný odběr stravy ve školní jídelně. Inspekční zpráva 

ještě není k dispozici. 

 



 

ad 5: 

Změna Provozního řádu školní jídelny se týká postupu při výběru peněz za mzdové a režijní 

náklady při tzv. neoprávněném odběru stravy. 

ad 6: 

Testy pro přijímací zkoušky bude tři roky (tento a dva následující) připravovat společnost 

Matt a Harry. Ilustrační testy této společnosti jsou typově velmi podobné testům společnosti 

SCIO, která připravovala přijímací zkoušky v předchozích letech. 

ad 7: 

V červnu 2014 se uskuteční setkání ředitelů středních škol, kteří budou informováni               

o záměrech Moravskoslezského kraje v procesu oborové optimalizace. 

ad 8: 

V příštím školním roce proběhnou volby do Školské rady GOH. Oba zástupci z řad rodičů, 

kteří byli zvoleni 8. 11. 2011 a pracují ve školské radě, potvrdili zájem o kandidaturu              

i v dalším volebním období. 

 

Další schůzka členů školské rady se uskuteční ve čtvrtek 28. srpna 2014 ve 14.00 hodin. 

Hlavními body bude projednání a schválení školního řádu pro rok 2014/2015 a schválení 

Výroční zprávy za tento školní rok. 

 

Předsedkyně školské rady poděkovala přítomným za účast. 

 

 

 
 
 
  Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 
  předsedkyně školské rady 
Zapsala: Mgr. Olga Blažková, tajemnice ŠR 
V Ostravě-Porubě 25. února 2014  
 
 


